
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 4. maj 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 163

Ministeren bedes oplyse, om Erhvervsministeriet er bekendt med, at der kan

være problemer for nye andelsboligforeninger at få realkreditlån til seniorbo-

fællesskaber i provinsen, fordi kreditforeningerne sammenligner med prisen

for udbudte eksisterende parcelhuse i lokalområderne, som oftest handles un-

der produktionsprisen.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kaare Dybvad (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kaare.Dybvad@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Morten Bødskov
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